



رحلة التحول الرقمي للشركات في دبي Digital Transformation Journey for Businesses



Dear Customer,

عزيزي العميل،

The Department of Economy and Tourism in Dubai and Zoho, a global technology company, joined hands to assist Dubai businesses in their digital transformation journey.

تعاونت دائرة الإقتصاد والسياحة في دبي مع "زوهو"، شركة تقنية عالمية، لجعل التكنولوجيا متاحة لجميع الشركات العاملة في دبي ومساعدتهم في رحلتهم للتحول الرقمي.

Registered local businesses can gain access to Zoho One, a unified cloud-based suite of over 45 applications, which seamlessly connects diverse business functions, for free for one year.

ويمكن للشركات المحلية المرخصة الاشتراك للحصول على "زوهو ون"، وهو عبارة عن مجموعة موحدة قائمة على التخزين السحابي تضم أكثر من 45 تطبيقاً يربط الخدمات الوظيفية المتنوعة في الشركات بسلاسة ومجاناً للسنة الأولى.

With Zoho One, businesses can also run their sales, marketing, productivity, collaboration, HR management, finance, and other functions on a single platform.

ويُمكن استخدام "زوهو ون" الشركات من إدارة المبيعات، والتسويق، والإنتاجية، وإدارة الموارد البشرية، وإدارة الشؤون المالية، ووظائف أخرى من خلال منصة واحدة.

Wallet Credits for Zoho One:

Registered businesses are eligible for \$1800 in wallet credits that can be used to subscribe to Zoho One.



أرصدة المحفظة لزوهو ون:

يُمكن للشركات المرخصة الاستفادة من 1800 دولار أمريكي لكل شركة في أرصدة المحفظة التي يمكن استخدامها للاشتراك في "زوهو ون".

Discount on Renewal:

After the wallet credits expire, businesses can avail of a one-time discount of 5% on their subscription renewal or buy any Zoho product.



خصم عند التجديد:

بعد انتهاء صلاحية أرصدة المحفظة، يمكن للشركات الاستفادة من خصم بنسبة 5% لمرة واحدة عند تجديد اشتراكها، أو عند شراء أي من منتجات زوهو.

Focus on Privacy:

Users have the assurance that their data is confidential and protected, and only users themselves maintain ownership of that data.



التركيز على الخصوصية:

تلتزم "زوهو" بضمان سرية وحماية البيانات، وأن المستخدمين فقط هم من يحتفظون بملكية تلك البيانات.

To avail the offer, which is valid for new Zoho customers, please visit the website and use the code: **DETZOHO**



للاستفادة من العرض للعملاء الجدد لزوهو، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني واستخدام كود: **DETZOHO**